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PR § 39 Dnr KS.2022.116

Föregående protokoll

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Kommunala pensionärsrådet, KPR, ställer frågan kring varför § 35 Uppföljning budget
brukarråden på det förra sammanträdet den 5 september strukits på dagordningen och får till
svar att detta är på grund av tidsbrist.
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Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

PR § 40 Dnr KS.2022.116

Framtida KPR

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Mikael Berglund, kommunstyrelsens ordförande, informerar om framtida KPR. KPR behöver
genomföra ett val av ordförande, 1:e vice ordförande och sekreterare till framtida möten.
Mikael förklarar att frågor från KPR kommer att drivas på samma sätt som hos näringslivs- och
ungdomsråden. Rådets uppgift blir att diskutera vad i Ale kommun som fungerar bra, vad som
fungerar mindre bra samt att ge förslag till förbättringsarbete i kommunen.

KPR kommer att stöttas upp med en sekreterare och frågor kommer att drivas självständigt,
med möjlighet att bjuda in politiker och tjänstepersoner som ett stöd vid frågor och
funderingar.

KPR ställer ut frågan kring vilken skyldighet tjänstepersoner och politiker har att närvara vid
inbjudan. Mikael förklarar att det ligger i allas intresse att detta ska fortsätta skötas på så bra vis
det bara går, förutsatt att frågeställningen från KPR är tydlig och kan kopplas till äldrevården.

Mötesarvodet kommer att vara kvar på samma vis som tidigare.

Tyrone vill understryka att politikerna kommer att ha en fortsatt förståelse och ett intresse för
vad KPR gör.
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PR § 41 Dnr KS.2022.116

Plan kring nytt äldreboende

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Tony Jönsson, verksamhetschef för fastigheter och IT, informerar om särskilt boende i söder.
Det händer mycket trots att det är komplicerade steg i detta.

Samhällsbyggnadsnämnden ska fatta beslut om vart verksamheter ska vara placerade, utifrån
många olika faktorer.

Just nu är processen i ett förstadium och en lokaliseringsutredning är genomförd.
Samhällsbyggnadsnämnden ska i samverkan med socialnämnden och servicenämnden utreda
lämplig placering av boendet, utifrån många olika faktorer.

Den 16 nov fattade samhällsbyggnadsnämnden beslut att bevilja planbesked för särskilt boende
i Bohus. Nästa steg blir framtagande av en detaljplan, parallellt med iordningställande av en
tillfällig lösning.

Det finns ett särskilt uppdrag till servicenämnden i form av ett flerdimensionellt äldreboende i
de södra kommundelarna där det förväntas byggas samman det särskilda boendet med förskola,
vårdcentral, fotvård med mera.
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PR § 42 Dnr KS.2022.116

Aktivitetshuset Älvängen

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Staffan Lekenstam, sektorchef kultur- och fritid, informerar om möteslokalen aktivitetshuset i
Älvängen. En något mindre lokal än tidigare kommer vara bokningsbar. Det är fortsatt
kostnadsfritt och det uppmuntras till bokning.

Det ska bli ett teaterrum för ungdomar i en av de större lokalerna. Sektorn hoppas på en
positiv samlingsplats och en stabiliserande effekt av detta för ungdomarna i Ale, då många
ungdomsgäng för tillfället samlas på Resecentrum i brist på någonstans att ta vägen.
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PR § 43 Dnr KS.2022.116

IVO i Ale

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Åsa Fredriksson, MAS, informerar om tillsynen som gjordes från IVO i Ale, efter
indikationer på att det fanns risker i äldreomsorgen och nationella granskningar gjordes.

De aktuella tillsynsområdena från IVO var: individuell bedömning och kompetens,
kontinuitet och dokumentation, delegering av läkemedelshantering, vård i livets slutskede.

Ebba Gierow, sektorchef socialtjänsten, vill understryka fördelen med att få träffa IVO från
socialtjänstens sida, då felen som upptäckts kanske annars hade missats.

KPR undrar om IVO kommer göra någon uppföljning kring detta? Åsa svarar att regionen
äger denna fråga, kring hur kommunen ska gå framåt efter inspektionen.

KPR undrar kring apodos på boenden, vilket Åsa bekräftar används i stor utsträckning.
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PR § 44 Dnr KS.2022.116

Information angående Lex Sarah och Lex Maria 2021

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Ebba Gierow, sektorchef socialtjänsten, informerar kring Lex Sarah och Lex Maria för år 2021.
För Lex Sarah redovisas 5 st, varav 2 av dessa är för målgrupp äldre. 2022 kommer det att vara
fler, hur många är oklart. Pandemin har bidragit till att har inte producerat rapporter så dom
släpar efter i rapporterna. För Lex Maria redovisas 2 st.

Ordförande Tyrone Hansson vill understryka att fel alltid korrigeras, oavsett hur många
rapporter som skrivs.
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PR § 45 Dnr KS.2022.116

Information kring trygghetsboende

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Tyrone Hansson informerar kring trygghetsboende. Verksamheten och KPR har påtalat att
begreppet trygghetsboende är svårt att förstå och behöver förtydligas. Kommunen behöver ta
fram ett förtydligande kring detta, ett beslut som togs i socialnämnden ich sektor socialtjänst
har fått ett uppdrag att genomföra detta.
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PR § 46 Dnr KS.2022.116

Information från nämnderna

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

Inget att rapportera på denna punkt.
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PR § 47 Dnr KS.2022.116

Övriga frågor

Beslut

Kommunala pensionärsrådet noterar informationen.

Sammanfattning

KPR undrar kring hemtjänsten i Ale kommun och hur det kommer sig att Ale ligger på plats
220 av 290 i kommunerna. Sektorchef Ebba Gierow svarar att mätningen som gjorts kring
detta är en mätning som Ale kommun inte deltar i. Det används en räknesnurra på webbplatsen
för att kunna räkna ut specifikt pris av utgifter och detta använder inte Ale sig av. Det kräver
mycket jobb av kommunen och Ale har valt att fokusera på annat som anses givande för
kommunen.

KPR ställer ut frågan kring varför verksamhetscheferna inte längre närvarar på sammanträdena
i samma utsräckning. Tyrone Hansson och Ebba Gierow förklarar att efter pandemin finns inte
tiden i samma utsträckning för verksamhetscheferna att närvara, då de behövs ute i
verksamheten.
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